
Protokół Nr XIII/2025 
z sesji Rady Miejskiej w Opatowie, która odbyła się w dniu 28 marca 2025 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Opatowie 
 
W obradach sesji uczestniczyło 12 radnych na ogólny stan - 15 zgodnie z załączoną listą 
obecności do niniejszego protokołu, Z - ca Burmistrza – Marcin Słapek, Sekretarz Gminy – 
Hubert Dziadczykowski, Skarbnik Gminy – Martyna Rusak, sołtysi, Przewodniczący 
jednostek pomocniczych Gminy Opatów, Kierownicy i pracownicy jednostek pomocniczych 
Urzędu Miasta i Gminy Opatów oraz zaproszeni goście. 
 
Sesję rozpoczęto o godz. 13 : 03 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
4. Zatwierdzenie Protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 lutego 2025 roku. 
5. Sprawozdanie z realizacji zadań Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 rok. 
6. Podsumowanie działalności Opatowskiego Ośrodka Kultury za rok 2024 oraz 
przedstawienie programu działania jednostki na rok 2025. 
7. Podsumowanie działalności Powiatowej i Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej za 2024 
rok oraz przedstawienie programu działania jednostki na rok 2025. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Opatów na lata 2025 – 2027, 
b) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Opatów w 2025 roku,  
c) uchwalenia Regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich stanowiących mienie Gminy 
Opatów, 
d) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2026 roku, 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Opatów, trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczania 
wykorzystywania dotacji, 
f) zawarcia kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości położonej w Opatowie, 
g) zawarcia kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości niezabudowanej położonej w 
Rosochach, 
h) współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu 
energii elektrycznej na lata 2026 – 2027, 
i) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2025 rok – projekt I, 
j) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata  
2025 – 2035, 
9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Opatów z działalności za okres pomiędzy sesjami. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski, sprawy różne i informacje. 
12. Zamknięcie obrad sesji. 
 
 
 
 
 
Ad.1 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Opatowie Małgorzata Szczepańska otworzyła obrady XIII 
sesji Rady Miejskiej w Opatowie, poinformowała, że obrady sesji są nagrywane i 
transmitowane,  stwierdziła  kworum  rady  na  sali: na stan 15 radnych, obecnych jest 12 
radnych. 



 
Następnie powitała przybyłych radnych, sołtysów, Burmistrza z kierownikami oraz 
zaproszonych gości. 
 
 
  
Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła powyższy projekt porządku obrad, 

jednocześnie wniosła o zmianę kolejności w porządku obrad w podpunktach A i D. 

Przekazała, podpunkt D będzie realizowany jako pierwszy w podpunkcie A, a podpunkt A w 

miejsce podpunktu D. Rada jednogłośnie przez podniesienie ręki przyjęła wprowadzone 

zmiany do porządku obrad sesji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Zapytała czy są uwagi do przedstawionego porządku 

obrad sesji po wprowadzonych zmianach. Radni nie wnieśli uwag do 

zaproponowanego porządku po wprowadzonych zmianach. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Szczepańska: Poddała pod głosowanie 

przedstawiony porządek obrad. 

 
Głosowanie: ,,za" – 12, „przeciw" – 0,    „wstrzymało się" – 0, 
 
Ad.4 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Szczepańska :  Zapytała czy  są uwagi do 
protokołu z XII sesji Rady Miejskiej z dnia 24 stycznia 2025 roku. 
Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu z XII sesji Rady Miejskiej w Opatowie. 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z XII sesji Rady Miejskiej w Opatowie. 
 
 
Głosowanie: ,,za" -  12, „przeciw" – 0,  „wstrzymało się” – 0, 
 
 
Ad.5  
Sprawozdanie z realizacji zadań Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 rok. 
 
 
Bez dyskusji. 
 
 
Ad.6 
 
Podsumowanie działalności Opatowskiego Ośrodka Kultury za rok 2024 oraz przedstawienie 
programu działania jednostki na rok 2025. 
 
 
Bez dyskusji. 
 
Ad.7 
 
Podsumowanie działalności Powiatowej i Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej za 2024 
rok oraz przedstawienie programu działania jednostki na rok 2025. 
 
 
Bez dyskusji. 
 
 



 
 
Ad.8 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Małgorzata Szczepańska poddała pod głosowanie 
uchwały w sprawie: 
 
 
a) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2026 roku, 

 
Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 
Waldemar Bocheński – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Rady 
Miejskiej w Opatowie  – przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 
 
 

Uchwałę Nr XIII/101/2025 
 
 
 

niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2026 roku, 
 
Dyskusja: 
 
 
Pan radny Andrzej Żychowski – zabierając głos poinformował ,iż  w uzasadnieniu jest  
zdanie, że nie jest możliwe wyodrębnienie funduszu. Przekazał , że osobiście uważa, iż 
wyodrębnienie jest możliwe. To kwestia czy sołtysi są tym zainteresowani, czy też z takich czy 
innych powodów nie są zainteresowani. Dodał, że będzie głosował tak jak przedstawiono to 
po komisji oraz jeśli sołtysi zrezygnowali to trzeba do tego podejść z szacunkiem. Zapytał o 
frekwencję sołtysów na posiedzeniu komisji ponieważ przekazał, że nie jest członkiem Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa. 
 
Pan Marcin Słapek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy w Opatowie – zabierając głos 
przekazał, że cieszy się, że Pan Radny jest czujny, że w uzasadnieniu powinno być nie jest 
zasadne. Pan Radny wpisując w uzasadnieniu uchwały nie jest możliwe, zasugerował się 
decyzją radnych. Dodał, że na komisji byli obecni wszyscy sołtysi. Jeden bądź dwóch sołtysów 
nie było obecnych. Przekazał, że na komisji wysłuchali stanowiska przewodniczącego komisji, 
poszczególnych radnych następnie głos zabrali sołtysi. Przewodniczący zarządził głosowanie 
i stosunkiem głosów sześć za podjęciem niewyodrębnienia do jednego głosu wstrzymującego 
się. Dodał, że jeśli ktoś ma pytania w sprawie tej uchwały udzieli odpowiedzi na każde z nich. 
 
 
Na tym zakończono dyskusję. 
 
 
 
 
 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
 
 
 
b) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 



zwierząt na terenie Gminy Opatów w 2025 roku,  
 
 
 
Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 
Monika Marzec  – Sekretarz Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady 
Miejskiej w Opatowie  – przedstawiła pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 
 
 

Uchwałę Nr XIII/102/2025 
 
 

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opatów w 2025 roku,  
 
 
 
 
 

Głosowanie „za” – 11,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
 
 
c) uchwalenia Regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich stanowiących mienie Gminy 

Opatów, 
 
Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 
Monika Marzec  – Sekretarz Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady 
Miejskiej w Opatowie  – przedstawiła pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 
 
 
 
 

Uchwałę Nr XIII/103/2025 
 
 

    
uchwalenia Regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich stanowiących mienie Gminy 
Opatów, 
 
 
 
 

Głosowanie „za” – 11,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
 
 
 
 
 
d) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Opatów na lata 2025 – 2027, 



 
Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 
Monika Marzec  – Sekretarz Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady 
Miejskiej w Opatowie  – przedstawiła pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 
 
 
 
 

Uchwałę Nr XIII/104/2025 
 

przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Opatów na lata 2025 – 
2027, 
 
 
 
 

Głosowanie „za” – 11,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
 
 
 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Opatów, trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczania 
wykorzystywania dotacji, 

  
Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 
Monika Marzec  – Sekretarz Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady 
Miejskiej w Opatowie  – przedstawiła pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 
 
 
 

Uchwałę Nr XIII/105/2025 
 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Opatów, trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczania 
wykorzystywania dotacji, 

 
 
 
 

Głosowanie „za” – 11,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
 
 
 
 
 
 



 
f) zawarcia kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości położonej w Opatowie, 
 
 
Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 
Marcin Machała – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie  
– przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 
 
 
 

Uchwałę Nr XIII/106/2025 
 

 
zawarcia kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości położonej w Opatowie, 
 
 
 
 

Głosowanie „za” – 11,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
 
 
 
 
 
g) zawarcia kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Rosochach, 
 
 
 
Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 
Marcin Machała – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie  
– przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 
 
 
 

Uchwałę Nr XIII/107/2025 
 
zawarcia kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości niezabudowanej położonej w 
Rosochach, 
 
 
 
 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
 
 
 
 
 



 
 
h) współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu 

energii elektrycznej na lata 2026 – 2027, 
 
 
Przewodnicząca odczytała treść uchwały. 
Marcin Machała – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie  
– przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 
 
 

Uchwałę Nr XIII/108/2025 
 

współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego 
zakupu energii elektrycznej na lata 2026 – 2027, 
 
 
 
 
 

Głosowanie „za” – 11,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
 
 
 
i)  zmian w budżecie Gminy Opatów na 2025 rok – projekt I, 

  
 
Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 
Marcin Machała – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie  
– przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 
 
 

Uchwałę Nr XIII/109/2025 
 
 
zmian w budżecie Gminy Opatów na 2025 rok – projekt I, 
 
 
 

  
Głosowanie „za” – 11,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0,  

 
 
 
 
 
 
 
j)  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata  



2025 – 2035, 
 
 
Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 
Marcin Machała – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie  
– przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 
 
 

Uchwałę Nr XIII/110/2025 
 
 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata  
2025 – 2035, 
 
 

  
Głosowanie „za” – 11,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0, 

 
 
 
 
Ad.9 
Pan Marcin Słapek –  Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Opatów – przedstawiając 
sprawozdanie przekazał, że wspólnie z Panem Burmistrzem Grzegorzem Gajewskim wzięli 
udział w następujących wydarzeniach: udział w uroczystościach Dnia Pamięci o Żołnierzach 
Wyklętych. W imieniu p. Burmistrza Grzegorza Gajewskiego złożył podziękowania dla 
wszystkich radnych Rady Miejskiej, Instytucji, Opatowskiego Ośrodka Kultury, Radia i 
Telewizji Opatów, a także Pocztom Sztandarowym oraz wszystkim osobom 
zaangażowanych w tą uroczystość. Szczególne podziękowania złożył dla ks. prałata dr. 
Michała Spocińskiego za piękną oprawę mszy świętej, następnie wspólnie z p. Burmistrzem 
Grzegorzem Gajewskim wzięli udział w otwarciu Koła Gospodyń Wiejskich w Strzyżowicach.  
Odbyło się spotkanie z mieszkańcami Wąworkowa w związku z zaistniałą sytuacją na 
ostatniej sesji oraz z powodu sprzecznych informacji, które do niego docierały od  
mieszkańców Wąworkowa. Przekazał, że było to dobre spotkanie, następnie odbył spotkanie 
z mieszkańcami Gojcowa oraz p. Dyrektorem Wód Polskich p. Dariuszem Sobczykiem.  
Wspólnie z p. Burmistrzem Grzegorzem Gajewskim odbyli spotkanie w sprawie 
sprawozdania Ochotniczej Straży Pożarnej w Kochowie. Następnie p. Burmistrz Grzegorz 
Gajewski podpisał akt notarialny sprzedaży mieszkania z zasobów komunalnych Gminy, 
oraz wspólnie z p. Skarbnik Martyną Rusak podpisali z wojewodą świętokrzyskim umowę o 
dofinansowanie opieki wytchnieniowej dla Ośrodka Pomocy Społecznej. Pan Burmistrz 
Grzegorz Gajewski reprezentował Gminę na Walnym Zgromadzeniu Związku Miast i Gmin 
Regionu Świętokrzyskiego oraz odbyło się spotkanie z reżyserem p. Konradem Łęckim. 
Przekazał również, iż wspólnie z p. Burmistrzem Grzegorzem Gajewskim wzięli udział w 
posiedzeniu Zarządu Ekologicznego Związku Gmin Dorzecza Koprzywianki,  odbyło się  
spotkanie z przewodniczącym p. Pawłem Rędziakiem i p. Prezes PGKiM Lidią Bek w 
sprawie budowy PSZOKU na terenie miasta i gminy Opatów. Dodał, że  jest to temat, który 
został zainicjowany przez p. radnego Jarosława Sadzińskiego. Uważa, że wszystko zmierza 
w tym dobrym kierunku, żeby ten PSZOK na terenie naszej gminy powstał. Następnie 
 p. Burmistrz Grzegorz Gajewski odbył spotkanie z  p. Prezesem firmy PBI. On sam odbył 
spotkanie z przedstawicielami firmy Pol Light, która wymieniała oprawy na terenie naszej 
gminy.  Zostały omówione warunki wymiany niektórych opraw, dołożenia niektórych opraw i 



przeniesienia opraw tam, gdzie uznano, że oprawy nie są racjonalne. Następnie przekazał, 
że, p. Burmistrz Grzegorz Gajewski spotkał się z komitetem organizacyjnym Jubileuszu 
Stulecia Opatowskiego Klubu Sportowego, oraz odbył wizytę w Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad w Kielcach. Pan Burmistrz Grzegorz Gajewski zawarł umowę na 
sprzedaż nieruchomości, natomiast on sam uczestniczył w rozprawie administracyjnej w 
Wodach Polskich w Sandomierzu, która toczy się w stosunku do naszego urzędu. Dodał, ze 
jest to trudna sprawa. O szczegółach za bardzo nie chcę mówić. Myślę, że wszystko 
zakończy się dobrze. Na koniec podziękował p. radnemu Karolowi Kurzępie, za podjęcie  
wspólnych tematów i przedsięwzięć, uważa, że rokuje na przyszłość. Następnie złożył 
podziękowania dla radnego p. Jarosława Sadzińskiego za wspólną wizytację na inwestycji w 
Karwowie jak również podziękowania złożył p. sołtysowi Januszowi Lis za podjęcie inicjatywy 
założenia progów zwalniających w Okalinie, co pozwoli zwiększyć bezpieczeństwo 
mieszkańców sołectwa.   
 
 
 
Ad.10 
Pani Przewodnicząca Małgorzata Szczepańska poinformowała, iż nie wpłynęły do rady 
żadne interpelacje i zapytania. 
 
 
Ad.11 
W punkcie tym głos zabrali: 
 
Pan radny Krzysztof Kawalec – zabierając głos przedstawił wniosek mieszkańców ulicy 
Stanisława Czernika w Opatowie. Mieszkańcy ulicy wnioskują o instalację progów 
zwalniających na ulicy Stanisława Czarnika. Dodał, że problem nadmiernej prędkości 
pojazdów na tej drodze stanowi poważne zagrożenie dla bezpieczeństwa mieszkańców, w 
szczególności dzieci, pieszych oraz rowerzystów. Brak skutecznych środków 
spowalniających ruch prowadzi do licznych przypadków przekraczania dopuszczalnej 
prędkości.  Uważa, iż w trosce o bezpieczeństwo lokalnej społeczności wprowadzenie 
progów zwalniających mogłoby skutecznie zmniejszyć ryzyko wypadków oraz poprawić 
komfort życia mieszkańców. Przekazał wniosek na ręce Pana Burmistrza oraz poprosił o 
potraktowanie tej sprawy priorytetowo. 
 
 
Pan Marcin Słapek  –  Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy w Opatowie – odpowiadając na 
wniosek radnego oraz mieszkańców ulicy Czernika poruszył temat o którym mówił komisji p. 
radny Jarosław Sadziński. Przekazał, że w miesiącu kwietniu lub maju  na sesji Rady 
Miejskiej będzie sprawozdanie na temat bezpieczeństwa na terenie naszej  Gminy. Poprosił  
sołtysów jak i radnych Rady Miejskiej  o przygotowanie się na tą komisję. Dodał, że jest 
inicjatywa, żeby na komisję zostali zaproszeni strażnicy miejscy jak również Powiatowy 
Komendant Policji.  Przekazał, że  z jego wiedzy oraz mieszkańców bardzo  razi 
niedbalstwo, jeżeli chodzi o parkowanie na terenie naszego miasta. Parkowanie  na środku 
skrzyżowania, parkowanie w miejscach do tego niewyznaczonych. Poprosił by na komisję, 
która będzie opiniowała to sprawozdanie przygotować się szczególnie na te komisje, 
żebyście wskazali takie miejsca. żeby zarówno strażnicy miejscy, jak i policjanci dostali od 
Państwa prostą informację, gdzie trzeba interweniować, na które miejsca trzeba zwrócić 
szczególną uwagę, a zarówno strażników, jak i policjantów poprosimy o egzekwowanie 
przepisów. 
 
 
 
 
 



 
Ad.12 
Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Opatowie 
słowami „Zamykam obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Opatowie” 
 
Zakończenie sesji o godz. 14.19  
 
 
 

Protokołowała:                                                                  Przewodnicząca 
 

       
       Rady Miejskiej w Opatowie 

(mgr Karolina Frejlich)        
                                                                                                   
(mgr Małgorzata Szczepańska) 

 
 
 
 
 
 


